

Jaymar**CLOUD Collection**

Fabrics | Tissus

Pour calculer un prix grade CI

CI: Prenez la différence entre Grade C et B de votre liste de prix et additionnez ce montant au grade C.

Exemple Grade CI: Grade C: 600 \$ - Grade B: 550 \$ = 50\$.

Donc, Grade CI = Grade C: 600\$ + 50\$ = 650\$ (gr. CI)

To calculate the price of a Grade CI

CI: Take the difference between Grade C & B from your price list and add this amount to Grade C.

Example Grade CI: Grade C: \$600 - Grade B: \$550 = \$50.

Therefore, Grade CI = Grade C: \$600 + \$50 = \$650 (gr. CI)

Ordre POIGNÉE | HANDLE Order

Position	# Item	Fabric/ Tissu	Couleur/Colour	Grade	Code Nettoyage/ Cleaning	Rub Test Durabilité	COMPOSITION / CONTENT
1	0793-014	** Beyond Sheep	Cream 014	C	SW	100 000	100% Polyester
2	0793-011	** Beyond Sheep	Vanilla 011	C	SW	100 000	100% Polyester
3	0793-082	** Beyond Sheep	Ash 082	C	SW	100000	100% Polyester
4	0790-025	Cocoon	White 025	CI	WS	100 000	100% Polyester (alta traité treated)
5	0790-061	Cocoon	Light Grey 061	CI	WS	100 000	100% Polyester (alta traité treated)
6	0790-059	Cocoon	Grey 059	CI	WS	100 000	100% Polyester (alta traité treated)
7	0791-011	** Puppy	Pearl 011	B	S	30 000	100% Polyester
8	0791-014	** Puppy	Sand 014	B	S	30 000	100% Polyester

**** Sur sièges fixes seulement. | ** On Stationary Seats only.**

Soin et Entretien | Care Instructions

"S" Nettoyez ces tissus avec un dissolvant pur (produits à base de pétrole distillé, Énergine, Carbona, Renuzit, ou tous autres produits semblables) dans une pièce bien aérée. Un nettoyage par un service professionnel est recommandé. ATTENTION: L'utilisation de dissolvant à base d'eau ou à base de détergent peut occasionner un froissage excessif, aussi les taches d'eau demeureront en permanence. Évitez les produits contenant du tétrachlorure de carbone car ils sont très toxiques. Pour éviter les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

"S" Clean this fabric with pure solvents (petroleum distillate-based products, Energine, Carbon, Renuzit, or similar products may be used) in a well-ventilated room. Cleaning by a professional furniture cleaning service only is recommended. CAUTION: Use of water based or detergent-based solvent cleaners may cause excessive shrinking. Water stains may become permanent and unable to be removed with solvent cleaning agents. Avoid products containing Carbon Tetrachloride as it is highly toxic. To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing.

"SW" Nettoyez ce tissu avec la mousse d'un détergent à base d'eau ou avec un dissolvant, Engine, Carbona, Renuzit ou tous produits semblables peuvent être utilisés. Un nettoyage par un service professionnel de nettoyage est recommandé. Pour prévenir les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

"SW" Clean this fabric with the foam only of water-based cleaning agent or with a pure solvent in a well-ventilated room (petroleum distillate-based products, Energine, Carbona, Renuzit or similar products may be used.) Cleaning by a professional furniture cleaning service only is recommended. To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing to remove dust and grime is suggested.

"WS" Nettoyez ce tissu avec la mousse d'un détergent à base d'eau ou avec un dissolvant, Engine, Carbona, Renuzit ou tous produits semblables peuvent être utilisés. Un nettoyage par un service professionnel de nettoyage est recommandé. Pour prévenir les taches incrustées, brossez ou passez l'aspirateur régulièrement.

"WS" Clean this fabric with the foam only of water-based cleaning agent or with a pure solvent in a well-ventilated room (petroleum distillate-based products, Energine, Carbona, Renuzit or similar products may be used.) Cleaning by a professional furniture cleaning service only is recommended. To prevent overall soil, frequent vacuuming or light brushing to remove dust and grime is suggested.



COCOON - alta treated

The **alta™ SPILL AND STAIN REPELLENT** provides unmatched repellency to water and oil based stains such as coffee, soda, wine, mustard or salad dressing.

Features and Benefits:

- High repellency to water and oil based stains
- Permanent bond at the fiber level
- Easy cleanability, reducing the need for harsh chemical cleaners
- 95% water based technology
- Free from PFOS, PFOA, VOC, formaldehyde, phthalates or heavy metals

For more information, visit applied-textiles.com.

COCOON - tissu traité alta

Le traitement **DÉPERLANT / ANTI-TACHES alta™** offre une résistance inégalée aux taches à base d'eau et d'huile telles que le café, le soda, le vins, la moutarde ou la vinaigrette.

Caratéristiques et avantages:

- L'eau et l'huile perlent en surface
- Traitement permanent
- Facilité de nettoyage, réduisant le besoin d'utiliser des produits nettoyants chimiques
- Technologie composée à 95% d'eau
- Exempt de PFOS, PFOA, COV, formaldéhyde, phtalates ou métaux lourds.

Pour plus information, visitez applied-textiles.com

Slight colour variations between dye lots may occur.
La couleur peut varier légèrement entre chaque lot de teinture.